
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre sociálne veci a bytové otázky zo dňa 08.07.2021 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Zhodnotenie úloh z predchádzajúcej komisie                

3. Návrh VZN o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia úhrady za služby 

poskytované v rámci opatrovateľskej služby 

4. Návrh VZN obce o nakladaní s KO a DSO 

5. Návrh rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva a Obecnej rady v Močenku 

6. Diskusia 

7. Záver  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

1. Predseda  komisie privítal členov, zapisovateľku komisie a otvoril zasadnutie. 
 
2. Zhodnotenie úloh z predchádzajúcej komisie 
Na začiatok informovala zapisovateľka členov komisie o aktuálnej situácii v nájomných bytoch. Od 
posledného zasadnutia komisie nebol pridelený žiadny byt. Predseda komisie sa informoval 
o poskytnutých finančných výpomociach, ktoré schválila komisia na predchádzajúcom zasadnutí 
(12.04.2021). Schválená bola 1 žiadosť o výpomoc. Dňa 22.06.2021 bola žiadateľovi poskytnutá 
finančná výpomoc vo výške 19,80 € na zaplatenie poplatku za podanie návrhu na vykonanie exekúcie 
vo veci zameškaného výživného.  
 
3. Návrh VZN o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia úhrady za služby 
poskytované v rámci opatrovateľskej služby 
Predseda komisie informoval členov o dôvodoch na zmenu VZN. Členovia komisie doporučujú VZN 
schváliť a navrhujú zaoberať  sa vedeniu obce rozdielmi medzi ohodnotením opatrovateliek u 
verejných a neverejných poskytovateľov sociálnych služieb. 
 
4. Návrh VZN obce o nakladaní s KO a DSO 
Predseda komisie informoval členov o návrhu VZN o nakladaní s KO a DSO. Komisia berie VZN na 
vedomie a doporučuje ho schváliť. 
 
5. Návrh rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva a Obecnej rady v Močenku 
Predseda komisie informoval členov o upravení rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva 
a Obecnej rady v Močenku. Komisia prerokovala návrh a zobrala ho na vedomie. 
 
6. Diskusia 
Predseda komisie informoval členov o situácii so stavbou novej sociálne bytovky. Ďalej informoval 
o výstavbe kolumbária na hornom a dolnom cintoríne. Členovia komisie sa informovali o blížiacom sa 
oceňovaní za činnosť pre obec a obyvateľov obce Močenok v rámci Dní obce. Predseda komisie 
doporučil do budúcnosti oceňovania zahrnúť ľudí „in memoriam“. 
 
7. Na záver predseda komisie všetkým poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 
 
 
 
 
 
 
Zapísala : Mgr. Veronika Horváthová                                         Ing. Jozef Šuvada 
V Močenku, 08.07.2021                                                              predseda komisie 


